
Jegyzőkönyv 
 
Készült Fonó Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. december 14-én tartott 
képviselő-testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Nyerges Péter-polgármester 
                       Szabóné Nagy Veronika-alpolgármester 
                       Horváth Alexandra 
                       Huber Zoltán 
                       Pál József Ernőné –képviselők 
                       Farkas János – CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 
Meghívott vendég: Vigh Attila- Somogyvíz Kft. ügyvezetője 
 

- Nyerges Péter- polgármester köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel 5 fő képviselőből 5 fő jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat 
nincs a testület az alábbi napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  
 
1./ A 2011. évi ívóvíz-díjról 
     Előadó:         Nyerges Péter  polgármester, Somogyvíz Kft. ügyvezetője Vigh Attila   
 
2./ Az Önkormányzat 2011. évi koncepciójáról  
       Előadó: Nyerges Péter polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 
3./  Folyékony hulladék közszolgáltatásra közbeszerzés kiírása            
     Előadó:   Nyerges Péter   polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 
4./ Közszolgáltatási díjakról 
      Előadó:     Nyerges Péter   polgármester  
 
5. Egyéb tájékoztatások, előző ülés óta történtekről   
     Előadó: Nyerges Péter- polgármester  
 
6. Szociális ügyek, személyi ügyek zárt ülésen 
    Előadó: Nyerges Péter- polgármester 
 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. A 2011. évi ivóvíz-díjról 
Előadó: Nyerges Péter- polgármester, Somogyvíz Kft. ügyvezetője 

 
- Nyerges Péter-polgármester: elmondja, hogy a  költségkimutatást és koncepciót 

megkapták, kéri az ügyvezetőt, hogy ismertesse a javaslatot. 
 

- Vigh Attila-ügyvezető köszönti a testületi tagokat. Tavalyi évben vetődött fel a 
vízminőség javítás gondolata, amely el is indult KEOP 3. pályázatban, amelyben az 
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önkormányzat is részt vesz, ez a fejlesztés várhatóan 50 évre alapozza meg a korszerű 
működést, amellyel a vízminőség biztosított lesz,  várhatóan az önrésze a fogyasztókra 
kihatással lesz. Utolsó javaslat szerint az összekötő vezeték megépítése javasolt Fonó 
és Kisgyalán között,  ha az ingatlan tulajdonosa hozzájárul a gázlópusztai részen. 

 
- A javaslathoz: Nőtt az értékesített vízmennyisége. A kalkulációnál 1-10 hónapot 

vettek figyelembe, ezzel lett számítva  a vízdíj. Állami támogatás küszöbértéke 458 Ft 
volt februárban, évvégén 485,-Ft-ra emelkedett, ezért Fonó kiesett a támogatott 
körből. Várhatóan a   jövő évre javasolt vízdíjra is  pályázni kellene, de ehhez legalább 
4%-os az emelést el kell fogadni. Ha van kérdés ezzel kapcsolatban, szívesen válaszol. 
A vízdíj számlázási rendszer novemberben és decemberben változott, 1-jei időpontban 
jönnek meg a számlák, így   a fizetési morál javulhat. Egész hónapban  be lehet fizetni 
a vízdíjat átvételi elismervény ellenében a vízgépésznél. Fonó településen 1119 e Ft 
volt a fogyasztók hátraléka, ebben van egy nagyobb számla is. Vízkorlátozást és 
szűkítést is alkalmaztak. Hátralékok a vízdíjra is kihatással vannak. Beruházási tervet 
készítenek minden évre, a KEOP pályázat miatt minimális javításokat végeztek el.  Ha 
nem kerül bele az állami támogatásba Fonó, akkor lehet, hogy olcsóbb lesz a víz. Az 
önköltség  sok, energia költség és vízmű kezelő díjazása is sok, de itt legalább helyben 
1 fő foglalkoztatása biztosított.  

- A 285 e Ft-, mint az állami támogatás miatt kiesett  rész hiányként jelenik meg. Erre 
kér javaslatot, hogy ezt hogyan  kívánja finanszírozni az önkormányzat,  a koncessziós 
díjból történő kompenzálását elfogadja-e a testület.  

  
- Nyerges Péter-polgármester: Az üzemeltetési költség várhatóan kevesebb lesz, mivel 5 

milliót terveztek a pályázatban, itt pedig 6,9 millió Ft van tervezve. 
  

- Vigh Attila-ügyvezető: igen várhatóan kevesebb lesz, lehet majd kevesebb 
koncessziós díjat is számolni, ez egy pénzügyi tartalék a településeknek, egy nagyobb 
beruházás esetén annak 80%-át a vízdíj rendszerre kellene használni. 

  
- Nyerges Péter-polgármester: Más településen mennyi a vízdíj, mert például 

Patalomban a vízdíj 153 Ft volt, itt a duplája, miért?  
  

- Vigh Attila-ügyvezető: ott nem a Somogyvíz KFt. üzemel, ahol önköltség alatt 
üzemeltetnek 30%-os lesz majd a vízdíj emelkedés. Az ÁNTSZ vizsgálati eredmények 
is növelik a költségeket. Min. 3%-os emelést  lehet figyelembe venni, de a  lakossági 
és közületi  díjnak azonosnak kell lenni, amely 516 Ft lenne Fonóban.  A számlákon 
kiszámlázott javításoknál pl. Fonó, Petőfi u. 64. csőtörés volt, ezt a helyi vízgépész 
tudja. Vezetékkiváltás volt – vízmű védterületen belül,  és hídjavítás volt. 
Vegyszeradagoló kiszámlázásra került, ezért a 275 e Ft-ot kéri sztornozni, mivel 
korábban ez kifizetésre került,  kéri vissza  a számlát, a többit a koncessziós díjból 
javasolja fizetni.  

 
- Nyerges Péter- polgármester: kéri, hogy a be nem tervezett javítások, felújítások előtt  

jelezzen az önkormányzat felé. Mik szerepelnek a központi irányítás költségeinél?  
  

- Vigh Attila-ügyvezető - : előtte értesíteni fogják a  polgármestert. A központi 
irányítási költségei között van, például a kialakított  ügyfélszolgálati pult rendszer 185 
e Ft, weblap készítési költség készült el 150 e Ft volt, falunapi támogatások voltak, a 
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vízelfagyásokat tolerálni tudták. Részletfizetést is adnak általában 3 hónapig, de 
ilyenkor az aktuális számlát is ki kell fizetni. 

  
- Nyerges Péter-polgármester: kéri, hogy a Petőfi 81. szám alatt a vízóra leszerelése 

történjen meg, legyen behajtva a nagy hátralék.  
  

- Vigh Attila- ügyvezető: Kéri, hogy egy  önkormányzati dolgozó legyen jelen, és 
lezárják a vízórát Petőfi 81. házszámon. Ez a 600 e Ft-os tartozás nem biztos, hogy 
felvállalják ezt. 

  
- Nyerges Péter-polgármester: A 15 Ft/m3 fejlesztési alappal mi lett? 

 
- Vigh Attila-ügyvezető: nem lesz ilyen, ezt a tulajdonosok visszavonták, ebből a 

tartalékkal nem rendelkező önkormányzatok kaptak volna támogatást. Nem fizették, 
ezért ezt megszüntették, és a fejlesztési alapba befizetett pénzeket visszafizették az 
érintett önkormányzatoknak. Az állami támogatásnál  Alsóbogát a gesztor minden 
évben. Legyen elkülönített számlán  a koncessziós díj. 

  
- Huber Zoltán-: miért került ki Fonó az állami támogatásból? 

 
- Vigh Attila-ügyvezető: eldöntötték , hogy mennyi legyen az állami támogatás, ez 458 

Ft volt, szeptembertől 485 Ft-ot számláztak. Meghitelezték az első 10 hóra ezt az 
összeget, ami összesen Fonóban  285 e Ft  volt, ez az összeg hiányként jelentkezik 
náluk. Ezt a használati díjból kéri rendezni, ezt pályázatban későbbiekben vissza 
lehetne akár forgatni. A vízdíj összege minimum 511 Ft/m3 lehet. 

 
- Nyerges Péter –polgármester javaslatot tesz a vízdíj összegének 511 Ft/m3 összegben 

történő megállapítására, a koncessziós díj elfogadására 70 Ft/m3 –ben, továbbá a 
tartozások rendezésére a koncessziós díj terhére, és a beruházási fenntartási tervet 
küldjék meg február elejére.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  

 
13/2010.(XII.15.)  Fonó Községi Önkormányzat Képviselő-testületének önkormányzati 
rendelete  
az önkormányzati tulajdonú vízi közműből szolgáltatott ivóvíz díjának megállapításáról 
szóló  26/2009.(XII.15. ) önkormányzati rendelet módosításáról 

  
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
135/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évre vonatkozóan a koncessziós díj mértékét  
70 Ft/m3-ben határozza meg. . 
 
Határidő. Azonnal 
Felelős: polgármester   
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Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
136/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testület a Somogyvíz Kft. által 2010. évben elvégzett 
vízvezeték csere és vezeték  kiváltási munkák ellenértékét 243.750,-Ft-ot, és az állami 
támogatás küszöbértékének emelése miatti 285.032,-Ft-os díjkülönbözetet  a 2010. évi 
koncessziós díj terhére kéri elszámolni.   
Kéri az üzemeltetőt, hogy a jövőben a koncessziós díj terhére végzett, és a költségvetésben 
nem szereplő munkákról, előzetesen egyeztessen a polgármesterrel, a szerződésben foglaltak 
szerint.   
 
Határidő: 2011.02.28. koncessziós díj elszámolása 
Felelős: polgármester 
 
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
137/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a Somogyvíz Kft. által készített Fonói vízmű 2011. évi 
beruházási és fenntartási tervéről a 2011. február 1-jéig elkészített és beárazott költségvetés 
után dönt, úgy hogy csak a szükséges  munkálatokat kéri betervezni az üzemeltetőtől.  
 
Határidő: 2011.02.01. 
Felelős. Polgármester  
 

2. Az Önkormányzat 2011-évi koncepciójáról: 
Előadó: Nyerges Péter- polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  

 
- Nyerges Péter- polgármester elmondja, hogy mindenki megkapta az írásos anyagot, a 

jövő év csak egyelőre  terv szinten szerepel. 
  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző: A  közcélúak munkaszerződését – akiknek 

átnyúlik a szerződésük a következő évre - meg kell szüntetni sajnos, ha nem lesz 
átmeneti intézkedés.  

   
- Szabóné Nagy Veronika: milyen céget vannak bejelentve Fonóban, mindenki  fizeti az 

iparűzési adót? 
 

- Nyerges Péter- polgármester: az adós ügyintézővel egyeztetett. Vannak olyan cégek is, 
akik Fonóban olcsóbban tudnak megélni. Fejlesztéseknél csak a terveket írták bele. A  
ravatalozó fejlesztése  remélhetőleg elkezdődik, ha megkapja rá az önkormányzat a 
támogatást.  Temető rendezését meg kell oldani. Általános iskolát  is jó lenne 
felújítani, esetleg nyugdíjasklubnak, fiataloknak is helyet adhatnának. Akár hétvégére 
ki lehetne adni szálló vendégeknek, vagy vadászoknak. Autóbuszváró tetőcseréjét is 
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be kell tervezni. Idősek klubjában az aljzat felázott, előtető kellene az ajtóhoz, a 
parketta is feljött. 

  
- Farkas János- CKÖ elnöke: laminált padlót nem lehet mosni, és mozog ez 

folyamatosan, erre kellene figyelni. 
  

- Nyerges Péter-polgármester: A többi fejlesztés az orvosi rendelőnél , játszótér elemek 
beszerzése, ifjúsági klub, konditerem. Növények telepítése  az iskolakertben, itt 
kellene  művelési ágváltás, ahol  lehetne  fűszer- vagy gyógynövények termelni.  

  
- Pál József Ernőné: virágosításra is kell tervezni. 

  
- Nyerges Péter- polgármester: remélhetőleg nem lesznek a közmunkásokkal gondok, 

esetleg  átmenetileg lehetne őket foglalkoztatni február végéig.   Most a munkaügyi 
központ pályázaton van lehetőség  1 fő  megváltozott munkaképességű  személy 
alkalmazására 60%-os támogatással  6 hónapig 78 e Ft-os bérrel ezt javasolja 
elfogadni. Javasolja  a koncepciót elfogadni, ha nincs több kérdés. 

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
138/2010./XII.14./ sz.Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2011. évi koncepcióját elfogadja és 
a 2011. évi költségvetés tervezésénél az alábbiak figyelembevételét kéri:  

1. Kötelező feladatok ellátása. 
2. Közösen fenntartott intézmények működtetése, finanszírozása. 
3. Takarékos gazdálkodás, segélyezési rendszer átdolgozása.  
4. A hiányt a folyószámla hitel felvételével,  az önhibáján kívül hátrányos 

önkormányzatok pályázaton való részvétellel és a kiadások minimális szinten 
tartásával próbálja csökkenteni, fejlesztéseknél pályázatok beadásával.  

5. Bevételeink hatékony kihasználása – adó emelés nélkül – a fejlesztésekhez pályázati 
források igénybevétele. 

6. A falugondnoki szolgálat fenntartása. 
7. Folyamatban lévő beruházás – lehetőségekhez képesti vállalása – és a korábban 

vállalt kötelezettségek teljesítése. 
 
Határidő: 2011.02.15. 
Felelős: polgármester 

 
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
139/2010./XII.14./ sz.Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ad be 1 fő megváltozott munkaképességű 
személy foglalkoztatására 2010. 12.20-től 2011. 06.19-ig a Munkaügyi Központhoz 60%-os 
támogatással. 
Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  



 6 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

3. Folyékony hulladék közszolgáltatásra közbeszerzés kiírása 
Előadó: Nyerges Péter- polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia – körjegyző  
  

- Nyerges Péter-polgármester javaslatot tesz a közbeszerzési terv elfogadására, továbbá 
a közbeszerzéssel megbízni Dr.  Schablauer Péter szakértőt 250 e Ft ért, és az 
ajánlattételi felhívást elfogadni. A pályázati díjra 15 e Ft-ot javasol megállapítani, 
továbbá az eljárás bíráló bizottsági tagjainak javasolja Huber Zoltán képviselőt, Boda 
Anikó műszaki ügyintézőt, Dr. Schablauer Péter szakértőt, Bischoffné Szűcs Erika 
gazdasági vezetőt.  Először kéri a közbeszerzési tervet elfogadni, majd a bíráló 
bizottsági tagokat.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
140/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja az önkormányzat közbeszerzési tervet a 
mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
141/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a folyékony kommunális hulladék begyűjtése, 
elszállítása és ártalmatlanítási helyre történő letárolására kiírt közbeszerzési eljárás bíráló 
bizottságának az alábbi tagokat választja:  
Huber Zoltán képviselő 
Dr. Schableuer Péter szakértő 
Bischoffné Szűcs Erika- gazdasági vezető 
Boda Anikó műszaki ügyintéző 
 
Kéri a bizottságot, hogy  írásbeli szakvéleményét és a döntési javaslatát készítse el, hogy a 
testület a közbeszerzési eljárást lezáró testületi döntést meg tudja hozni.   
 
Határidő. 2011.01.05. 
Felelős: polgármester, körjegyző 
 

- A polgármester javasolja a közbeszerzés lebonyolításával megbízni a Közbeszerzési 
Alapítvány képviseletében Dr Schablauer Péter Kaposvár 250.000,-Ft összegben  

 
Fonó Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
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142/2010./XII. 14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat: 
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a folyékony kommunális hulladék begyűjtése, 
elszállítása és ártalmatlanítási helyre történő letárolására kiírt közbeszerzési eljárás teljes 
lebonyolításával megbízza dr. Schablauer Péter Kaposvár, hivatalos közbeszerzési tanácsadót 
bruttó 250 e Ft összegben. Kéri a polgármestert a megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

- A polgármester javasolja az ajánlattételi felhívást jóváhagyni és megküldeni a HBP 
SPED Kft. Sántos, KVG Zrt Kaposvár, Kapos Clean Kft. Kaposvár cégeknek. A 
pályázati díjat 15.000,-Ft-ban javasolja jóváhagyni.  

 
Fonó Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
143/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a folyékony kommunális hulladék begyűjtése, 
elszállítása és ártalmatlanítási helyre történő letárolására  vonatkozó közbeszerzésre 
vonatkozó ajánlattételi felhívás szövegét  a mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja, amit 
elrendel megküldeni a HBP SPED kft. Sántos, KVG Zrt. Kaposvár, Kapos Clean Kft. 
Kaposvár cégeknek.  
A pályázati díjat, a  dokumentációk átvételének ellenértékét 15.000,-Ft-ban határozza meg.   
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 

4. Közszolgáltatási díjakról 
Előadó: Nyerges Péter-polgármester 
 

a) Szemétszállítási díjról: 
 

- Nyerges Péter-polgármester A KVG. ZRt. ajánlata 120 literes kukákra 210 e Ft/ üritési 
díjat kér megállapítani. Ezt javasolja elfogadni és kérni az eddigi szállítási rendszert 
elfogadni, kéthetente és hetente nyáron. 

   
- Huber Zoltán: sajnos a falu egyharmada nem használja ezt , kb.  50 ingatlant nem 

laknak 100 ingatlant használnak kb.  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 

14/2010. (XII.15.) Fonó Községi Önkormányzat Képviselő-testületének önkormányzati 
rendelete 
A település tisztaságáról és  a települési hulladékkal kapcsolatos feladatokról szóló 
6/2004.(V.5.) önkormányzati rendelet módosításáról   
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Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
144/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a KVG Rt. 2011. évi közszolgáltatási díját 210 
Ft+áfa/ingatlan alkalommal úgy fogadja el, hogy májustól szeptemberig heti, 
szeptembertől- májusig kétheti szemétszállítást kért.     
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
b) temetői díjakról 
 

- Nyerges Péter- polgármester nem javasolja a temetői díjakat emelni.  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
145/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a temetői rendeletében szereplő díjakat 2011. 
évre változatlanul alkalmazza, díjat nem emel.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 

c) közterület használati díjakról:  
 

- Nyerges Péter-polgármester kéri  a javaslatokat, véleménye szerint maradjanak a 
díjak.  

 
- Huber Zoltán – minimális emelést javasol. 

 
- Pál József Ernőné – nem javasolja az emelést.  

 
- Horváth Alexandra: alkalmanként 500 Ft lehetne kérni,  vagy heti 700 Ft-ot.  

 
- Nyerges Péter- polgármester egységesen  20%-os emelést javasol a díjakra. 

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete  4 igen és 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  

  
15/2010.(XII.15.)Fonó Községi  Önkormányzat Képviselő-testületének 
önkormányzati rendelete a 
A közterület rendeltetéstől eltérő célú használatának általános szabályairól szóló  
6/2010.(IV. 8.) önkormányzati rendelet módosításáról  
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5. Egyéb tájékoztatások, előző ülés óta történtekről 

Előadó: Nyerges Péter-polgármester  
 
- Nyerges Péter- polgármester az előző ülése óta történtekről az alábbi tájékoztatásokat 

teszi:  
 
- Pénteken 17.00 órakor lesz az angol karácsonyi műsor a Taszári általános iskolában, 

mindenki szeretettel várnak. 
- A Göllei templomban koncert lesz, csütörtökön  18.00 órakor. 
- Taszáron csütörtökön lesz az új bölcsőde átadása 13.00 órakor. 
- A Hungin Kft-vel felvette a kapcsolatot.  
- A szombati ünnepségre maximum  31 főt lehet hívni, mivel a fogadásra a nyugdíjas 

terembe ennyi főt lehet leültetni. 
- A háziorvos jelezte, hogy légzésfigyelőt szeretnének venni az orvosi rendelőbe, hogy a 

védőnő ezt ki tudja adni a kisbabáknak.  Batéban van négy, egyet kérnek ami kb. 30 e 
Ft lenne. Kéri a javaslatokat. 

 
– Pál József Ernőné- nem javasolja, mindenki vegye meg magának.  
 
- Huber Zoltán- nem javasolja.  
 
- Szabóné Nagy Veronika – nem javasolja.  
  
- Nyerges Péter –polgármester tájékoztatja a háziorvost, hogy nem támogatja az 

önkormányzat ezen igényét.  
  
- Bútorra kért árajánlatot a nyugdíjas terembe  és mozgásérzékelőkre. Lenne konyha 

előkészítő, tálaló és Tv állvány, fogas és esernyőtartó a nyugdíjasklubban. VIP 
fogadásokra is ez megfelelne. Edények is mind itt lennének. Egyik ajánlat  1400 e Ft,  
a másik  900 e Ft, erről nem kell dönteni, csak tájékoztatásul mondta el.  

 
- Fontosnak tartja  a biztonságtechnikai rendszerre kért árajánlatot elfogadni, amit 

Velcenbach István Velbach Elektronikai Vállalkozás Taszár, Petőfi u. 10. a riasztókra 
adott, ezek a  MABISZ által bevizsgált eszközökre érvényesek, a  Művelődési Ház és 
a hivatal és a két kinti tároló helyiségre 274 e Ft-ra szól az ajánlat, ezt javasolja 
megrendelni. Ez a régi rendszerre fog ráépülni. Üzemeltetési díjat nem kér. 
Mozgásérzékelős, 8 telefonszámot lehet programozni.  Kéri ezt elfogadni, hogy meg 
tudja rendelni.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
146/2010./XII.14./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a Velbach Elektronikai Vállalkozás Taszár, 
Petőfi u. 10. megrendeli a Művelődési Ház és Hivatal, továbbá a mellékhelyiségek, 
tárolókba a biztonságtechnikai rendszer kiépítését 274.000,-Ft összegben.  
Kéri a polgármestert a megállapodás aláírására.  
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Határidő: 2010.12.31. 
Felelős: polgármester  
  
- Nyerges Péter- polgármester elmondja, hogy vásárolt hangfalat. 
-  Levélben támogatást kért a Somogy megyei cigány kisebbség, tárgyi dolgokat is 

elfogadnak, nem javasolja támogatni, mivel inkább a helyieket támogatják.  
- Utánanézett a fénymásolóknak havi 5900 Ft a  fénymásolás díja, 2,5 Ft/áfa a lap és 65 

Ft/áfa kiszállítási díj jelenleg. A Color print : 15 e Ft/havi díjat kérne. A  Bőzsöny és 
társa 3 e Ft /hó, ez  kedvező . Fénymásoló vásárlása esetén a Sharp: 130 + áfa lenne, 
amely  kb. 17.000 lapot bír a teljes festékpatronja,  1 éves garanciával, vagy 50 ezer 
lap. Máshol 380  e Ft-ig lehet vásárolni. Állványt akár ingyen is adnának. Erről most 
nem kell dönteni. 

-  A Bőzsöny és társa Kft. a  weblap készítési díjat 15 e Ft + áfát még nem számlázta le, 
továbbá a  2000 Ft/hó/áfa havi díjat sem, ezt javasolja rendezni, ha ez még nem került 
kifizetésre.  

- Az Iskola villanyszerelése elkészült, bizonyos dolgokat nem épített be, mert nem 
kellett, költsége így  90 e Ft-tal kevesebb lett,  kb. 400 e Ft-ot kell fizetni, erről már 
döntés született korábban. 

-    Szilveszteri buli lesz a Művelődési Háznál, belépő 1500 Ft lesz. 
- Programsorolót kért a Somogy Megyei Önkormányzat tőle,  elküldte részükre azt, 

hogy jövőre mit tervez az önkormányzat. 
-  A Megyei Önkormányzat jelezte, hogy a villamos berendezésekre közbeszerzést írnak 

ki, lehet csatlakozni, ezt most egyelőre nem javasolja.  
-  A földhivatali térképek vásárlását be kellene tervezni, hogy pontosan tudja az 

önkormányzat, hogy kinek meddig van a területe. 
-  Várhatóan a Színpadtetőt átépítik. 
-  A Rendőrség véleményt kért a munkájukról. 
-  Segélycsomag érkezik pénteken 11 kg,  59 csomag. 
- A közcélú munka jövőre megváltozik. Ha nem lesz átmeneti időszak az áthúzódó 

szerződéseket december 31-ével meg kell szüntetni.  
  

A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 

Nyerges Péter                                                               Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                körjegyző  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


